

*Gulf Region*

Notice to Fish Harvesters

2025 ROCK CRAB FALL FISHERY IN LOBSTER FISHING AREA 25

Tracadie (NB), Charlottetown (PEI) and Antigonish (NS) – October 10, 2025

Fisheries and Oceans Canada (DFO) is announcing that the fall fishery for rock crab in Lobster Fishing Area 25 (LFA 25) will open at 7:00 a.m. on October 20, 2025, and will remain open until November 28, 2025, inclusively.

DFO wishes to remind fish harvesters to take extra care when navigating on the opening day of the rock crab fishery as vessels are loaded with gear and traps. Harvesters are encouraged to act diligently in setting their traps and should ensure that vessels are loaded safely by reducing the quantity of gear if necessary.

All management measures announced in the Notice to Fisher Harvesters dated June 23, 2025, remain in effect.

FOR MORE INFORMATION:

Marco Morency
Resource Management
Fisheries and Oceans Canada
Tracadie, NB
506-395-7705
Marco.Morency@dfo-mpo.gc.ca

Derrick Cummiskey
Resource Management
Fisheries and Oceans Canada
Charlottetown, PEI
782-377-2235
Derrick.Cummiskey@dfo-mpo.gc.ca

Leanna Braid
Resource Management
Fisheries and Oceans Canada
Antigonish, NS
782-641-4023
Leanna.Braid@dfo-mpo.gc.ca

*Région du Golfe*

Avis aux pêcheurs

DATE DE SAISON POUR LA PÊCHE D'AUTOMNE 2025 DU CRABE COMMUN DANS LA ZONE DE PÊCHE DU HOMARD 25

Tracadie (N.-B.), Charlottetown (Î.-P.-É.) et Antigonish (N.-É.) – Le 10 octobre 2025

Pêches et Océans Canada (MPO) annonce que la saison de pêche d'automne pour le crabe commun dans la zone de pêche du homard 25 (ZPH 25) débutera à 7h00 le 20 octobre 2025 et demeurera ouverte jusqu'au 28 novembre 2025 inclusivement.

Le MPO désire rappeler à l'industrie de prendre des précautions supplémentaires lors de la navigation le jour de l'ouverture de la pêche puisque les navires sont chargés d'engins et de casiers. Les pêcheurs sont également encouragés à agir avec précaution au moment de la mise à l'eau de leurs casiers et devraient réduire la quantité de casiers à bord si nécessaire.

Toutes les mesures de gestion annoncées dans l'Avis aux pêcheurs du 23 juin 2025 demeurent en vigueur.

POUR PLUS D'INFORMATION :

Marco Morency
Gestion des ressources
Pêches et Océans Canada
Tracadie, (N.-B.)
506-395-7705
Marco.Morency@dfo-mpo.gc.ca

Derrick Cummiskey
Gestion des ressources
Pêches et Océans Canada
Charlottetown, (Î.-P.-É.)
782-377-2235
Derrick.Cummiskey@dfo-mpo.gc.ca

Leanna Braid
Gestion des ressources
Pêches et Océans Canada
Antigonish, (N.-É.)
782-641-4023
Leanna.Braid@dfo-mpo.gc.ca